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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ВРЪЗКИ С ГРАЖДАНСКОТО 

ОБЩЕСТВО 

ПРОТОКОЛ  № 42 

На  заседание на 13 септември  2022 г. 

Днес, 13 септември   /вторник/ от 11.30 ч. се проведе заседание на Постоянната 

комисия за връзки с гражданското общество. Заседанието беше открито от 

Председателя на комисията г-н  Веселин Милев в 11.35 ч. При направената 

проверка на кворума беше установено, че присъстват    4  /четирима/ общински 

съветници , поради което заседанието може да бъде проведено. Членовете на 

комисията гласуваха  дневен  ред  както следва: 

№ Поименно гласуване:   

1 

Д-р Веселин Милев – 

председател за 

2 

Радослав Аблрашев - зам. 

председател за 

3 

Владимир Данев - зам. 

председател - 

4 Борис Петров за 

5 Михаил Петров - 

6 Пеню Пенев за 

7 Николай Велчев - 

  Общо гласували:  4 

  в т.ч.: 

                                  За 4 

                                Против - 

  

                             Въздържали 

се - 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, 
http://www.sofiacouncil.bg 



Приема дневния ред за заседанието на комисията. 

Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

По т. 1 от дневния ред :  

М.Симеонова – директор на дирекция „Финанси“ запозна комисията с доклад 

вх.№ СОА22-ВК66-9826/26.08.2022 г. относно приемане на Годишен отчет за 

касовото изпълнение на бюджета на Столична община към 31.12.2021 г. 

Въз основа на състоялите се  разисквания беше взето следното решение: 

Комисията  подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1 

Д-р Веселин Милев – 

председател за 

2 

Радослав Аблрашев - зам. 

председател за 

3 

Владимир Данев - зам. 

председател - 

4 Борис Петров за 

5 Михаил Петров - 

6 Пеню Пенев за 

7 Николай Велчев - 

  Общо гласували:  4 

  в т.ч.:  

                          За 4 

                          Против - 

                          Въздържали се - 

По т. 2 от дневния ред: Отговор вх.№СОА22-ГР94-2327/10/02.08.22г. В.В. с 

жалба на Анна Кочанкова 

На заседанието присъства Анна Кичукова, която поясни, че жалбата е 

колективна и тя е представител. Тя запозна комисията със снимков материал и 

сподели, че шума от климатиците е ужасяващ целодневно и живущите  са 

принудени да напускат жилищата си. Тя представи официален документ от 

орган за контрол, от който се вижда, че шума е много над допустимото и има 

нарушение на здравно-хигиенните норми. Г-жа Анна Кочанкова помоли, 

жалбата да бъде изпратена на други комисии за ефективно решаване на 

проблема. 

Въз основа на състоялите се  разисквания беше взето следното решение: 

Жалбата да бъде изпратена за разглеждане до Комисията по устройство, 

архитектура и жилищна политика и Комисията по здравеопазване и социална 

политика.  



Общо гласували - 4, за – 4, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 3 от дневния ред: Отговор вх.№СОА22-ГР94-3144/12/11.08.22г. В.В. с 

жалба на Панайот Илиев 

Въз основа на състоялите се  разисквания беше взето следното решение: 

Приема отговора. 

Общо гласували - 4, за – 4, против – няма, въздържали се – няма. 

По т.4 от дневния ред: Отговор вх.№СОА22-ГР94-3613/3/04.08.22 г. В.В. с 

жалба на Росица Благоева 

На заседанието присъства г-жа Росица Благоева, която сподели, че не получава 

никакви отговори от страна на района и една казуса не се решава. Тя заяви, че 

няма констативен протокол за проверка на адрес, въпреки че многократно го е 

изисквала от община Красна поляна. Без каквато и да е проверка се дават 

становища, че не са лице предпоставки за незаконни действия. Никой не е 

дошъл на място за да констатира дали има нарушение или не. Получила е 

уведомление от общината, че преписката е приключила.   

Въз основа на състоялите се  разисквания беше взето следното решение: 

Да се изиска от районната администрация на р-н Красна поляна копие на цялата 

документация по преписката. 

Общо гласували - 4, за – 4, против – няма, въздържали се – няма. 

По т.5 от дневния ред: Отговор вх.№СОА22-ГР94-2934/3/06.07.22 г. В.В. с 

жалба на Росица Илиева 

Въз основа на състоялите се  разисквания беше взето следното решение: 

Отговора се приема. 

Общо гласували - 4, за – 4, против – няма, въздържали се – няма. 

По т.6 от дневния ред:  Отговори вх.№СОА22-ГР94-5693/19/27.07.22 г. и  

вх.№СОА22-ГР94-5693/20/02.08.22 г. В.В. с жалба на Людмил Цветанов 

Въз основа на състоялите се  разисквания беше взето следното решение: 

ПКТОБД при СО да преразгледа проекта (действащия одобрен проект за 

организация на движението в района на ул. „Бели Дунав“ № 7 в съответствие с 

чл. 20, ал. 3 от  Наредбата за организация на движението на територията на 

Столична община, с който се допуска върху тротоари пред имоти, в които 

влизат и излизат ППС, да се поставят подвижни антипаркингови елементи, 

осигуряващи свободния достъп до имотите с ППС“. 

Общо гласували - 4, за – 4, против – няма, въздържали се – няма. 

 По т.7 от дневния ред: Отговор вх.№СОА22-ТД26-8562/2/13.07.22 г. В.В. с 

жалби на Евелина Пенева 



Въз основа на състоялите се  разисквания беше взето следното решение: 

Да се изпрати до арх.Здравков за проверка и отговор. 

По т.8 от дневния ред: Писмо вх.№СОА22-ВК66-8057/19.07.22 г. относно 

Анализ за постъпилите жалби при обществения посредник и становища по тях 

за периода януари-юни 2022г.  

Въз основа на състоялите се  разисквания беше взето следното решение: 

Приема писмото за сведение. 

По т.9 от дневния ред: Писмо вх.№СОА22-ВК66-1341/6/03.08.22 г. относно 

информация във връзка с постъпили жалби през м.юли 2022 г. 

Въз основа на състоялите се  разисквания беше взето следното решение: 

Приема писмото за сведение. 

Поради  изчерпване на дневния ред , председателят на комисията закри 

заседанието в  11.45 часа. 

Протоколът е изготвен  на 16.09.2022 г. 

                         Изготвил: П 

 

Димана Пунчева  

старши експерт 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ПК  

НА ВГО: П 

 Д-р Веселин Милев 

                                        

                                           ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛ НА 

                                           ПК НА  ВГО:                                                                        

                                                                                                     П 

                                                                                                  Радослав Абрашев 

                                      

                                           ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛ 

                                           НА ПК НА ВГО:                                                                                                                                                                                         

                                                                                                                                 ВЛАДИМИР ДАНЕВ          


